
Wiceminister rodziny Bartosz Marczuk:
"Mamy dość pieniędzy na program 500+"

Nie brakuje pieniędzy na 500+ W tym roku mamy zabezpieczone 17 mld i jest kwota całkowicie
wystarczająca

— zapewniał w Polskim Radiu wiceminister rodziny Bartosz Marczuk.

Mamy w tym momencie, po pierwszym półroczu 2016 roku, wpływy wyższe z samych podatków o
ponad 9 miliardów złotych niż w analogicznym okresie 2015 roku. Można więc powiedzieć, że z
samych podatków do budżetu w tym roku wpłynie o 18 miliardów więcej, a skoro w przyszłym roku
program ma kosztować 23 miliardy złotych, to znalezienie 5 miliardów złotych z innych źródeł nie
wydaje się być absolutnie żadnym problemem

— w radiowej Jedynce wiceminister. Dodał też:

Pamiętajmy, że jest to program zdeterminowany prawnie. Nikt nie bierze nawet pod uwagę takiej
możliwości, że zabrakłoby pieniędzy na ten program.

Zapytany o wypowiedzi urzędników ratusza, którzy sygnalizowali, że w stolicy może zabraknąć
pieniędzy na program Marczuk odpowiedział:

Przykro mi, że ratusz podsyca niepokoje. W budżecie jest rezerwa rzędu 2 mld zł.W tej chcieli tę
rezerwę dzielimy i tym województwom, które mają przekroczenia - nieco więcej z tej rezerwy
będziemy dawać. Te 17 mld, które zabezpieczyliśmy na 2016 jest absolutnie wystarczające. Chodzi
tylko o odpowiednie przesunięcia. Co więcej, wiceprezydent Warszawy - bardzo dobrze o tym wie

— podkreślił minister.
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